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Protokół nr 8/2011 

z odbytej w dniu 19 kwietnia 2011 roku o godz. 12
00

 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 14 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Porządek obrad:  
 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej.  

III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

IV. Sprawozdanie z działalności MGOPS w Cieszanowie za 2010r. 

V. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania problemów Alkoholowych 

za 2010 rok. 

VI. Informacja o organizacjach pozarządowych i pożytku publicznego. 

VII. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Cieszanów, 

2) w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w celu realizacji zadania  

z zakresu pomocy społecznej tj. prowadzenia środowiskowego domu samopomocy,  

3) w sprawie zawarcia  porozumienia  z Gminą Susiec w zakresie realizacji projektu 

„Wspólne Roztocze – jedna współpraca i promocja” współfinansowanego ze 

środków Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej, 

4) w sprawie zmian w  wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, 

VIII. Interpelacje i zapytania radnych. 

IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

X. Wolne wnioski i informacje. 

XI. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie 
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Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

otworzyła VIII Sesję Rady. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości. Lista 

obecności stanowi złącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu. 

Kolejno Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach 

uczestniczy 14 Radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

Ad. I pkt. 2. 

 Przewodniczący zapoznała zebranych z porządkiem obrad. Następnie poddała 

porządek obrad pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: 

„za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała, zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. I pkt. 3. 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn powróciła do punktu porządku obrad: 

Przyjęcie protokołu i poinformowała radnych, iż protokół VII Sesji, był wyłożony do wglądu 

w biurze Rady. Kolejno zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż 

protokół VII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty, głosami: 14 radnych „za”, 0 radnych 

„wstrzymał się”, „przeciw” 0 radnych. 

Ad. IV. Sprawozdanie z działalności MGOPS w Cieszanowie za 2010r. 

 

Pani Elżbieta Zarębska Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Cieszanowie przedstawiła sprawozdanie z działalności MGOPS za 2010 r.” - stanowi ono 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zgłosił następujące pytania: 

1. Z czego wynika różnica pomiędzy procentową liczbą osób korzystających z MGOPS 

podaną w sprawozdaniu, a podaną w prezentacji Pani Kierownik.  
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2. Ile łącznie wynosi budżet MGOPS w Cieszanowie. 

3. Ile łącznie jest pracowników MGOPS w Cieszanowie. 

4. Czy istnieje różnica w ubóstwie pomiędzy mieszkańcami wsi a mieszkańcami miasta 

naszej Gminy. 

 

Odpowiadając Pani Elżbieta Zarębska powiedziała, iż w sprawozdaniu mowa jest o 

liczbie osób objętych wsparciem systemu pomocy społecznej w stosunku do liczby 

mieszkańców co stanowi 13,31%, a w przedstawionej prezentacji mowa jest o liczbie rodzin 

objętych wsparciem systemu pomocy społecznej w stosunku do liczby gospodarstw 

domowych, co stanowi 18%. Pani Elżbieta Zarębska odnosząc się do drugiego pytania 

dotyczącego budżetu powiedziała, iż nie ma przy sobie dokładnych danych. Uzupełniając 

wypowiedź przedmówcy Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny powiedział, iż dokładne dane 

dotyczące budżetu MGOPS radni otrzymali w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 

Cieszanów za 2010 rok. Dodał, iż budżet MGOPS wynosi 4 232 000 zł. Kolejno Pani Elżbieta 

Zarębska odnosząc się do pytania dotyczącego zatrudnienia powiedziała, iż w Miejsko 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Cieszanowie zatrudnionych jest 9 osób oraz w 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Cieszanowie zatrudnionych jest 6 osób, co łącznie 

daje 15 osób zatrudnionych. Ponadto Pani Kierownik MGOPS powiedziała, że w każdej 

miejscowości istnieje problem ubóstwa, ale mniejszy jest ten problem tam, gdzie są zakłady 

pracy.   

Kolejno głos zabrał radny Pan Ryszard Wilusz, który zapytał o działania dotyczące 

weryfikacji osób korzystających ze wsparcia pomocy społecznej, którzy dobrze sobie radzą, a 

biorąc pod uwagę formalną dokumentację są osobami niezaradnymi. 

Odpowiadając Pani Kierownik Elżbieta Zarębska powiedziała, iż czasami zachodzi 

zjawisko „dysproporcji”, czyli rodzina składa wniosek i z przedstawionej dokumentacji 

wynika, że rodzina jest w trudnej sytuacji materialnej, jednak po przeprowadzeniu wywiadu 

środowiskowego okazuje się, że rodzina nie jest w tak trudnej sytuacji jak wynikało to z 

przedstawionych dokumentów. 

Następnie radny Pan Zygmunt Lesiczka zapytał o szkolenia przeprowadzane przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w ramach projektu „Czas na aktywność w gminie Cieszanów”, 

czy te szkolenia przekładają się na liczbę osób zatrudnionych. Mówca zapytał o rodzaj 

szkoleń oraz czy formy szkoleń zostały narzucone czy wynikają one z potrzeb lokalnych.  

Odpowiadając Pani Elżbieta Zarębska powiedziała, iż w ramach projektu „Czas na 

aktywność w gminie Cieszanów” zostało przeszkolonych 40 osób i spora część z tych osób 

pracuje dzięki temu szkoleniu. Ponadto zaznaczyła, iż szkolenia nie zostały narzucone tylko 

wynikały z potrzeb lokalnych. 

Kolejno radny Pan Edward Dziaduła odnosząc się do tematu zapytał czy zdarzają się 

przypadki, że komuś bardziej opłaca się nie pracować i korzystać ze wsparcia pomocy 

społecznej. 
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Pani Elżbieta Zarębska odpowiadając powiedziała, że wszystko się zmienia i 

świadomość ludzi zmieniła się i jeżeli rodzina radzi sobie i dla przykładu kupiła samochód to 

należy uznać, że zasiłek zostałby niewłaściwie przyznany.   

Ad. V. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2010 rok. 

Pani Agata Ważna Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Cieszanowie przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2010 rok - stanowi ono załącznik nr 7 do 

protokołu. 

Rady Pan Edward Dziaduła odnosząc się do sprawozdania zapytał czy do składu 

Komisji zapraszani byli Księża. 

Odpowiadając Pani Agata Ważna powiedziała, że rozmawiała z Księdzem w tej 

sprawie i zapraszała na posiedzenie Komisji, ale nie przybył na posiedzenie tłumacząc się 

brakiem czasu, jednak obiecał pomoc w przypadku problemów dotyczących spraw etycznych.  

 

Ad. VI. Informacja o organizacjach pozarządowych i pożytku publicznego. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił informację 

o organizacjach pozarządowych i pożytku publicznego - stanowi ona załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Rady Pan Edward Dziaduła zapytał o termin naboru wniosków, które składane są 

przez organizacje pozarządowe. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż nie został rozstrzygnięty 

program organizowany przez Zarząd Województwa Podkarpackiego oraz nie został jeszcze 

rozstrzygnięty konkurs dotyczący funduszu inicjatyw obywatelskich i po ich rozstrzygnięciu 

zostanie ogłoszony konkurs. 

Pani Stanisława Chomyszyn ogłosiła 5 minut przerwy. O godz. 13
15

 obrady zostały 

wznowione. W obradach uczestniczy 14 radnych.    

Ad. VII. Podjęcie uchwał.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

1) w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Cieszanów - załącznik nr 9 do 

protokołu – uchwała nr VIII/32/2011.  

Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż przedłożony projekt uchwały 

związany jest z wprowadzeniem nowych rozwiązań elektronicznych oraz ze zmianami 

statutu, który należy ujednolicić.   

Kolejno Pani Stanisława Chomyszyn odczytała korekty, które zostały naniesione do 

projektu uchwały na posiedzeniu Komisji: 

 pisownia słów „województwo podkarpackie” i „powiat lubaczowski” z małych liter 
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 § 6 ust. 8 otrzymuje brzmienie „Dochodami jednostek pomocniczych mogą być 

dochody pochodzące z następujących źródeł” 

 § 18 ust. 1 otrzymuje brzmienie „Do zawiadomienia o sesji dołącza się porządek 

obrad,  projekty uchwał wraz z  uzasadnieniem ich podjęcia przez Radę.”  

 § 32 ust. 3 otrzymuje brzmienie „Czas trwania wystąpienia w dyskusji nie może 

przekraczać 5 minut, a powtórne zabranie głosu w tej samej sprawie 3 minuty. W tej 

samej sprawie radny może zabrać głos dwa razy. W uzasadnionych przypadkach 

Przewodniczący obrad może skrócić lub przedłużyć czas wystąpienia.” 

 § 49 pkt. 4 otrzymuje brzmienie „Komisję Oświaty, Kultury i Sportu” 

 § 51 ust. 1 otrzymuje brzmienie „Komisje powoływane są przez Radę w składach 4-10 

osobowych, z wyjątkiem Komisji Rewizyjnej.” 

 § 57 ust. 2 otrzymuje brzmienie „Kluby mogą przedstawiać swoje stanowisko na sesji 

Rady wyłącznie przez swych przedstawicieli. Czas trwania wystąpienia 

przedstawiciela klubu nie może przekraczać 3 minut.” 

  

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który złożył wniosek o zmianę zapisu  

w § 37 ust. 2, który brzmi: „Przebieg sesji może być nagrywany dźwiękowo – obrazowo, 

przechowywanie nagrywania przez okres jednego roku” na zapis „Przebieg sesji jest 

nagrywany dźwiękowo i może być rejestrowany dźwiękowo - obrazowo, przechowywanie 

nagrywania przez okres jednego roku.” 

Kolejno Pani Stanisława Chomyszyn poddała wniosek pod głosowanie i stwierdziła, iż nie 

został on przyjęty w głosowaniu: „za” – 6 Radnych, „przeciw” – 8 Radnych, „wstrzymał się” 

– 0 Radny.  

Następnie radny Pan Edward Dziaduła zapytał czy istnieje uchwała określająca zasady 

używania herbu i barw Gminy oraz insygniów władz, o której mowa w § 5 ust. 1 pkt. 3 

projektu statutu. 

Odnosząc się do powyższego Pan Burmistrz powiedział, iż w przyszłości należałoby taką 

uchwałę opracować. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radnych, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

2) w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w celu realizacji zadania  

z zakresu pomocy społecznej tj. prowadzenia środowiskowego domu samopomocy. - 

załącznik nr 10 do protokołu – uchwała nr VIII/33/2011. 

 
Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż projekt uchwały wynika ze 

zmiany przepisów funkcjonowania środowiskowych domów samopomocy gdzie przyjmowani 

są  również uczestnicy z gmin ościennych. Dodał, że takie przyjęcia powinny odbywać się na 

zasadzie porozumienia pomiędzy gminami i tego dotyczy projekt. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał 

pozytywną opinię. 
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Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

3) w sprawie zawarcia  porozumienia  z Gminą Susiec w zakresie realizacji projektu 

„Wspólne Roztocze – jedna współpraca i promocja” współfinansowanego ze 

środków Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej - załącznik nr 11 do 

protokołu – uchwała nr VIII/34/2011 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż projekt uchwały dotyczy 

współpracy z gminą Susiec w zakresie realizacji projektu „Wspólne Roztocze – jedna 

współpraca i promocja”. Wskazał, iż są to środki przeznaczone na promocję gminy w postaci 

wydania folderów, map, tablic informacyjnych, kalendarzy, banerów oraz organizacja 

sympozjów, zaznaczył, że wkład własny gminy do projektu wynosi 10% kosztów. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji  ds. Oświaty i Kultury otrzymał pozytywną 

opinię. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny.  

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

4) w sprawie zmian w  wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów - załącznik 

nr 12 do protokołu – uchwała nr VIII/35/2011. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż do uchwał, w których są 

zabezpieczane środki na lata przyszłe musi być dokonana prognoza długu publicznego, a 

projekt uchwały wiąże się z tym, iż załącznik nr 2 do projektu stanowi limity wydatków 

przyjmowanych w latach 2012-2013. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny.  

Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok ,- załącznik nr 13 do 

protokołu – uchwała nr VIII/36/2011. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż projekt zmiany budżetu 

dotyczy takich spraw bieżących jak: dofinansowania lokalnej grupy działania, która 
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prowadziła punkt wsparcia dla organizacji pozarządowych 1050 zł, a kwota 6596 zł na 

projekt „Wspólne roztocze” z pieniędzy zagospodarowanych na promocję gminy. Mówca 

dodał, że ustęp 4 uchwały wiąże się z kosztami przesunięcia linii elektrycznych przy 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Cieszanowie i WDK w Dachnowie (opłata za 

kolizję). 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymał 

pozytywną opinię.  

Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Ad. VIII. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady poinformowała zebranych o złożonej interpelacji w dniu 7 

kwietnia przez radnego Edwarda Dziadułę w sprawie dzierżaw gruntów mienia komunalnego. 

Dodała, iż odpowiedź zostanie udzielona w terminie 21 dni.  

Radny Pan Edward Dziaduła zgłosił następujące zapytania i wnioski: 

 

1. Wniosek o przeniesienie lokalizacji przystanku znajdującego się na ul. Czereśnie koło 

krzyża na ulicę Leśną. 

2. Usunięcie szkody powstałej na gruncie Pana Józefa Ciećkiewicza przy ul. 

Sienkiewicza gdzie powstała wyrwa w ziemi na skutek niekontrolowanego wycieku 

wody z wodociągu. 

3. Wniosek o zwrócenie się do zarządu dróg w sprawie naprawy zatoczki przy drodze 

wojewódzkiej naprzeciwko „Delikatesów Centrum” gdzie znajduje się dużo błota i 

załamuje się asfalt co stwarza zagrożenie w ruchu. 

4. Interwencja w sprawie nieprzejezdnej drogi koło pola Pana Gryniewicza. 

5. Naprawa drogi do Pana Jarosiewicza gdzie w latach 2005-2006 powstały szkody na 

skutek użytkowania drogi przez zakłady poszukujące nafty i gazu. (Gmina otrzymała 

60 tys. na remont drogi, a droga nie została naprawiona). 

6. Przypomnienie sprawy ogrodzenia cmentarza w Cieszanowie od strony północnej. 

 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż w sprawie przystanku na ul. Czereśnie 

poinformowany został Prezes Zakładu Obsługi Gminy i sprawa jest realizowana. Kolejno 

odnosząc się do wodociągu mówca powiedział, że jest to sprawa bieżąca i przejmie ją 

prawdopodobnie Prezes ZUK-u. Odnośnie zajazdu przy drodze wojewódzkiej naprzeciwko 

„Delikatesów Centrum” Pan Burmistrz powiedział, iż remont tego odcinka drogi był w 

projekcie w roku 2010 i gmina czeka na jego realizację tak aby te sprawy załatwić razem. 

Dodając powiedział, że gmina prześle w tej sprawie odpowiednie pismo.  

Odpowiadając na pytanie w sprawie drogi dojazdowej do Pana Jarosiewicza Burmistrz 

powiedział, iż Pan Jarosiewicz mieszka w miejscu odległym od głównej drogi co wiąże się z 

dużymi kosztami utrzymania tej drogi. Dodał, że kwota wynegocjowana na zebraniu wiejskim 

przeznaczona została na remont drogi przez wieś. Ponadto mówca powiedział, iż droga do 

domu Pana Jarosiewicza została utwardzona. 
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Kolejno odnosząc się do ogrodzenia cmentarza mówca powiedział, że w budżecie nie ma na 

ten cel przewidzianych środków, ale może na najbliższą sesję przygotowany zostanie projekt i 

zostaną wygospodarowane z oszczędności środki  na wykonanie ogrodzenia. 

Następnie radny Pan Edward Dziaduła zaproponował, aby zawrzeć porozumienie z 

właścicielami działek przy cmentarzu w formie notarialnej zobowiązując się do wykupu tych 

terenów w ratach lub z przekazaniem zapłaty w latach następnych i ogrodzić całość terenu. 

Radny zwrócił się również o przekazanie Panu Jarosiewiczowi odpowiedzi pisemnej w jego 

sprawie. 

Pan Andrzej Szymanowski Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów odpowiadając na pytanie 

w sprawie drogi koło Pana Gryniewicza powiedział, iż sprawa ma być zrealizowana do 

połowy maja. 

 Radny Pan Stanisław Myśliwy zadał pytanie odnośnie ustawienia przy drodze 

wojewódzkiej znaków informacyjnych o kierunku i odległości do stadionu w miejscowości 

Dachnów. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż zostało to zlecone do wykonania i 

wysłane zostało pismo do zarządu dróg. 

Ad. IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 

Ad. X. Wolne wnioski i informacje.  

Sołtys wsi Kowalówka Pan Janusz Weber poruszył sprawę remontu – poprawienia 

chodników w związku z uszkodzeniami powstałymi w okresie zimowym. 

 Sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba zwrócił się z prośbą o interwencję do Kół 

Łowieckich w sprawie odstrzału zwierzyny leśnej, głównie dzików i jeleni wyrządzających 

szkody w uprawach. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż w tym roku nie zostaną zwiększone 

odstrzały, szczególnie jeśli chodzi o dziki, ale są one na bardzo wysokim poziomie, na jedno 

Koło Łowieckie przypada nawet 240 dzików do odstrzału. Dodał, że rozwiązanie tego 

problemu leży w kwestii nadleśnictwa, które kontroluje odstrzały zwierzyny. 

Odnosząc się do sprawy chodników Burmistrz zapowiedział spotkanie z Panem Soplem 

dotyczące dróg wojewódzkich i z Panem Małeckim odnośnie dróg powiatowych gdzie 

omawiany będzie ten problem. 

 Radny Pan Ryszard Wilusz zapytał, czy możliwe będzie ustawienie wiat z tworzywa 

sztucznego przy przystankach, z których dzieci dojeżdżają do szkół. 

 Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż jest to bardzo istotna sprawa 

wiążąca się z zapewnieniem bezpieczeństwa dzieciom i w tym celu złożone zostały wnioski o 
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dofinansowanie między innymi budowy dużej wiaty przy gimnazjum w Cieszanowie, a także 

realizowane są inwestycje związane z budową zatoczek autobusowych. 

 Radny Pan Edward Dziaduła poprosił o udzielenie informacji w sprawie uroczystości  

przekazania ikonostasu do Gorajca organizowanej 14 maja br. 

Następnie Radny Pan Edward Dziaduła w imieniu Klubu radnych Forum Obywatelskie 

Miasta i Gminy Cieszanów złożył życzenia świąteczne Przewodniczącemu Rady, wszystkim 

radnym, Panu Burmistrzowi i pracownikom. 

Zabierając głos Pan Zdzisław Zadworny powiedział, że uroczystość ta związana jest z 

powrotem po osiemnastoletniej przerwie do cerkwi w Gorajcu zabytkowego ikonostasu i 

zgodnie z propozycją proboszcza przekazanie będzie mieć charakter uroczysty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn złożyła 

wszystkim obecnym osobom życzenia świąteczne. 

Ad. XI. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pani Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 14 
30

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 


